
Terugblik informatieronde 22 juni 2023
In de informatieronde gaan de raadsleden/fractievertegenwoordigers met de 
portefeuillehouder, de ambtenaar (en de inwoners) in gesprek over het raadsvoorstel. 

Tijd Onderwerp
20.00 
– 
22.00

RV Voorjaarsnota’23 en RV Kadernota ‘24

Voorzitter Christiaan den Hertog          griffier: Schutte
Portefeuillehouder: College;                 ambtenaar: Annemarie Smals en anderen

Inleiding voor de voorzitter
Vanavond vindt de oordeelsvormende ronde plaats over de Kadernota ‘24 en de Voorjaarsnota
‘23. We praten vanavond niet over de Jaarrekening. Dit komt omdat in de afrondende fase van 
de accountantscontrole twee technische zaken zijn gebleken die aanpassing vereisten. De 
planning van de accountant was dit jaar erg krap. Alle collega's van financiën en de 
medewerkers van de accountant werken er hard aan om maandag a.s. het voorstel af te 
hebben, zodat de werkgroep financiële verantwoording hier een deskundige blik op kan 
werpen. Bespreking en vaststelling van de Jaarrekening ’22 vindt plaats op 29 juni.  

Advies van de fracties: bespreekstuk van alle financiële stukken. 

Toezeggingen:
1 Technische vragenrondje bij Voorjaarsnota 2023 afdoening uiterlijk 27 juni:

o Vragen CU-SGP voorjaarsnota, pag. 5 raad en griffie. Het bedrag 3.300 wordt 
schriftelijk toegelicht. 

o Vragen CDA, pag. 20 tabel bij leefomgeving. Onttrekking en toevoegen aan 
reserve, schriftelijk afgedaan. 

o Vragen GL-PvdA, ophogen flexibele schil naast ophogen formatie. 
o Vragen D66, pag. 30 geen inkomsten Fila Tekna, schriftelijk beantwoorden.  

2 Technisch vragenrondje bij Kadernota 2024 afdoening uiterlijk 27 juni:
o Vragen LeusdenVooruit, aanpassing WSL is nu Omthuis. 

3 Politieke ronde Voorjaarsnota, afdoening van vragen uiterlijk 27 juni: 
o Vragen CU-SGP leerlingenvervoer, komt college schriftelijk op terug.
o Vragen CU-SGP post SRA, zou per amendement kunnen worden aangepast.
o Vragen D66 over kosten aanpassing raadzaal. Aanvullende vragen van CU-SGP 

over wijze waarop kosten voor aanpassing raad nog niet zijn verwerkt in de 
voorjaarsnota. College stelt voor om dit in de najaarsnota op te nemen. Advies aan 
raadsleden om middels motie dit budget in dit boekjaar te laten vallen en snel 
beschikbaar te stellen.
Voorstel vanuit CDA om budget SRA voor raadzaal in te zetten? 

o Vragen GL-PvdA over plan van aanpak periodiseren. Treep licht toe dat dit budget 
alleen wordt geactiveerd als aan de drie O’s wordt voldaan. 

o Vragen CDA tekorten sociaal domein en opschalingskorting: hoe kritisch kijken we 
naar eigen functioneren van belangrijkste delen van de begroting. Treep: afvlakken
van de curve, terwijl ambulante kosten toenamen. In het integraal beleidskader 
wordt daar op ingezoomd. Vos over opschalingskorting: maatregel die is ingesteld 
om gemeenten te laten groeien naar 100.000+ gemeenten. 

o Vragen CDA over hoe consistenter communiceren met de burger en niet achter 
elkaar meevallers en tegenvallers communiceren. 

o Vragen VVD pag. 8 wat gaat gemeente doen met post 70.000 duurzame mobiliteit 
gaat doen omdat dit bedrag uit de reserve wordt gehaald? Toezegging wethouder 
Kramer om dit schriftelijk toe te lichten. 

4. Politieke ronde Voorjaarsnota, opnemen lijst toezeggingen:
o Vragen LeusdenVooruit bij investeringen in BLNP-verband (mede op ict-gebied).

Burgemeester zegt toe een overzicht van de investeringen binnen BLNP naar de 
raad te sturen, najaar 2023. 
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5 Politieke ronde Kadernota, korte terugblik (geen toezeggingen) 

o VVD: aan coalitiefracties: waarom heeft college gekozen voor het geheel ten laste 
van de burger brengen van het negatieve restulaat. Waarom OBZ ruimte volledig 
invullen, waardoor hier in komende jaren geen ruimte meer is om hiet gebruik van 
te maken. 
Grote moeite dat hele menukaart bij de raad wordt neergelegd. 

o CU-SGP: in aanvulling op deze vragen. Waarom geen uitvoering gegeven aan 
prioriteitendiscussie die reeds in 2021 is gestart. Waarom voert u uw eigen CUP 
niet uit? Is er geen andere mogelijkheid onderzocht om de 2,4 miljoen naar 
beneden te krijgen. 

o Leusden Vooruit: over welk voorzieningsniveau past bij Leusden. Want we roemen 
ons om het voorzieningsniveau. Los het tekort op een creatieve manier op. 

o CDA: college is verplicht om uit te zoeken welke uitgave / ambitie ze kan laten 
vallen. We moeten daarover kunnen spreken. Volgorde is dat college eerst komt 
met voorstellen van ‘grensgevallen’. Echt kijken welke activiteit zouden we als 
eerste laten vallen, hoe waarderen we die opties met elkaar. Iets meer informatie 
om de verhoging OZB te organiseren. 

o GL-PvdA: kunnen we een ordening aanbrengen en met elkaar prioriteren. 
Begroting zou dekkend moeten worden georganiseerd, gebruik daar de reserves 
voor. Vraag aan college en raad is kunnen we prioriteren, periodiseren, 
herschikken en niet meteen 100% OZB te gebruiken. Is er ruimte om te zoeken 
naar mogelijkheid voor moties/amendementen. 

o LeusdenVooruit: kan college inzichtelijk maken wat de voorzieningen zijn waarvoor 
de verhoging nodig is.

o D66: vanuit werk voor de WGC is er inzicht hoe organisatie langs de rand van de 
afgrond is gegaan. Nu is alles op basaal niveau ingevuld. 

o Lokaal Belangrijk: zouden we kunnen denken aan het geleidelijk doorvoeren van 
belastingverhoging. In het eerste jaar wordt een soort van gewenningsbijdrage 
(incidenteel) gegeven. 

o CU-SGP: voorstel om per amendement niet alles op begrotingsresultaat op te 
voeren, maar een aantal incidentele kosten uit de algemene reserve te betalen. We
weten niet wat we gaan doen in 2026. Nu niet de 4,2 miljoen vragen.

 
22.30 
– 
23.00 
uur

RV Integraal Veiligheidsplan 2024-2027 Zeist Bunnik Leusden Woudenberg

Voorzitter Christiaan den Hertog                           griffier: Schutte
Portefeuillehouder: burgemeester Bouwmeester; ambtenaar: Hanneke Turk

Inleiding
Het Integraal Veiligheidsplan (IVP) van Leusden is verouderd en niet meer actueel. Daarom 
maken we in samenwerking met de gemeenten uit het politie basisteam ZBLW: Zeist, Bunnik, 
Leusden en Woudenberg een nieuw IVP 2024 - 2027. Het Integraal Veiligheidsplan 2024-2027 
zet de koers uit voor het veiligheidsbeleid en laat zien voor welke prioriteiten, doelen en aanpak
de vier gemeenten kiezen.
Er wordt samengewerkt om criminaliteit en overlast tegen te gaan en de veiligheidsbeleving te 
verbeteren. Dit gezamenlijke plan van de vier gemeenten komt in plaats van de afzonderlijke 
vierjaarlijkse veiligheidsplannen die voorheen door de verschillende gemeenteraden werden 
vastgesteld.

Terugblik op de beraadslaging
De raadsleden stellen vragen over ondermijning, drugscriminaliteit onder jongeren, vernielingen
en jeugd en jongerenoverlast, objectieve en subjectieve veiligheid, waarom niet met BLNP 
opgezet, combi bedrijven met cybercriminaliteit, aandacht voor Stoutenburg en Achterveld, 
samenwerking Boa’s van de landgoederen en bewapening van Boa’s op de landgoederen en 
oproep om aandacht te houden voor zaken die nu afnemen, zoals reguliere criminaliteit en 
autokraken. 
Advies van de raadsleden: hamerstuk 
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